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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till försvarsminister Pål Jonson (M)

2023/24:866 Utsläppen av PFAS från Försvarsmaktens verksamhet i 
Kallinge

Under många år förgiftades de boende i Kallinge i Blekinge av extremt höga 
halter av PFAS i dricksvattnet. Förgiftningen har lett till lidande och sjukdomar 
hos många av de boende.

Utsläppen kommer från Försvarsmaktens verksamhet på flygfältet i Kallinge. I 
tio år har de boende stridit för upprättelse och skadestånd, och i december 2023 
kom en dom från Högsta domstolen som ger dem rätt till skadestånd.

Enligt medieuppgifter (Ekot den 6 maj 2024) kommer Försvarsmakten inte att 
betala ut något sådant skadestånd till de boende i Kallinge, vilket har framgått i 
dialog med kommunen.

Jag vill därför fråga försvarsminister Pål Jonson:

 

Har ministern eller avser ministern att ha en dialog med Försvarsmakten om 
skadeståndsfrågan?

………………………………………

Hanna Gunnarsson (V)

Från Riksdagsförvaltningen
2024-05-07
Besvaras senast
2024-05-15 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Rebecca Heinemann


